
 

Dan Općine Mihovljan: Veliki projekti obilježit će u Mihovljanu vrijeme koje dolazi 

 

Općina Mihovljan u petak je svečanom sjednicom obilježila Dan općine i Župe sv. Mihaela 

arkanđela Mihovljan. Na ovogodišnjoj svečanosti istaknute su velike investicije u proteklih godinu 

dana, ali i kapitalni projekti koji tek dolaze.  

 

Da je proteklih godinu dana bilo i više nego intenzivno, potvrđuju ulaganja u prometnu 

infrastrukturu, odnosno uređenje i obnovu nerazvrstanih cesta u gotovo svim dijelovima Općine. 

Naime, zahvaljujući sredstvima dobivenih preko Fonda solidarnosti Europske unije u iznosu od 

1,06 milijuna neura asfaltirane su i obnovljene dionice nerazvrstanih cesta u dužini od 8.082,00 

metara, koje bi Općina sama sa svojim sredstvima radila idućih 15 godina. 

 

- Realiziran je i projekt modernizacije nerazvrstanih cesta na području Općine, ukupne vrijednosti 

124 tisuće eura, a asfaltirano je devet dionica nerazvrstanih cesta u dužini od 2.200 m. Projekt je 

sufinanciran i sredstvima Ministarstva regionalnog razvoja i fondova Europske unije u iznosu od 

30.000,00 eura te Ministarstva prostornog uređenja, graditeljstva i državne imovine u iznosu od 

40.200,00 eura - naveo je načelnik Općine Zlatko Bartolić, posebno ističući vrijeme koje dolazi, a 

koje će biti obilježeno kapitalnim projektima.  

 

- Centar Mihovljana uskoro će dobiti novouređeni multifunkcionalni i prezentacijski centar. Projekt 

je prijavljeni i s nestrpljenjem čekamo pozitivnu ocjenu. A s nestrpljenjem se čeka i najavljeni 

natječaj za prijavu projekta s građevinskom dozvolom "Rekonstrukcija – dogradnja i prenamjena 

postojeće zgrade u Vatrogasni dom". Budući da smo jedna od rijetkih sredina u Hrvatskoj bez 

vatrogasnog doma, mislimo da je sada zaista došao red i na Općinu Mihovljan - naglasio je Bartolić 

dodajući da je tu i skori početak gradnje Centra za pružanje usluga u zajednici Mihovljan. U planu 

je obnova i prenamjena objekta nekadašnje područne škole u Gregurovcu.  

 

- Projekata i planova ima zaista mnogo, a sve realizirano u proteklih godinu dana, kao i realizacija 

projekata koji su ispred nas, mjeri se u milijunima eura. Stoga s pravom možemo zaključiti da se 

radi o vremenu najvećih investicija i ulaganja u povijesti Općine - zaključio je Bartolić te na kraju 

posebno naglasio brigu za mlade obitelji te mlade mještane, s ciljem njihova ostanka u Općini 

Mihovljan.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća, Silvestar Vučković je govoreći o radu Vijeća naglasio kako su 

sjednice uvijek prolazile u ozračju tolerancije i rasprava prije svega argumentima i činjenicama na 

čemu je zahvalio svim članicama i članovima Općinskog vijeća. Siguran je kako je Općina na 

pravom putu daljnjeg razvoja. 

 

- Prije svega želio bih izraziti optimizam kako se naša Općina nalazi na dobrom putu da nam svima 

u narednim godinama bude bolje, da poboljšamo svoj životni standard i stvorimo preduvjete za 

ubrzaniji razvoj naše zajednice. U svemu tome središnje mjesto ima briga za mlade obitelji i naše 

mlade sumještane jer ono su budućnost ovog kraja i garancija da će se život održati u ovom našem 

prekrasnom kraju - rekao je Vučković. 

 

Riječ gostiju 

 

Izaslanik predsjednika Hrvatskog sabora, saborski zastupnik i gradonačelnik Krapine, Zoran 

Gregurović, čestitao je svim mještanima Dan Općine, a čelnim ljudima zaželio puno uspjeha i 

realiziranih projekata dodajući da, iako su susjedi, nije često u Mihovljanu. 

 



- Kada dođem, vidim promjene i uvijek vidim nešto novo, a sve što je napravljeno, od vrtića, cesta, 

spomenika, to je ovdje već polako postalo normalno - rekao je Gregurović te dodao kako vjeruje da 

će ostvariti sve ono što je planirano u budućnosti. 

 

- Ja sam siguran da će se to ostvariti i siguran sam da ćemo svi zajedno, ne samo saborski 

zastupnici, već i državni tajnici, uložiti dodatan trud i napor da se sve to napravi. Čestitam na svemu 

što ste dosad učinili za boljitzak svih stanovnika općine, čestitam vam na svemu što ćete napraviti u 

vremenima koja su pred nama. Pomoć ćete sigurno imati - poručio je Gregurović te čestitao svim 

mještanima Dan općine. 

 

Izaslanik predsjednika Vlade RH, državni tajnik u Ministarstvu poljoprivrede Zdravko Tušek, u 

svojem je govoru naglasio mjere i programe kojima Vlada pomaže lokalne sredine u njihovom 

razvoju te mogućnosti korištenja EU sredstava. 

 

- Vidimo da je ovdje asfalt došao do svake ceste, do svake zadnje kuće u selu, da su sve te ceste 

osvijetljene, ali vidimo da ste i u ovoj godini, a i u godinama koje su iza nas,ozbiljno promijenili 

vizuru ovog lijepog mjesta i da je danas općina Mihovljan infrastrukturno opremljena. Kada gledam 

sve te uspješne projekte koji su realizirani i koji će biti realizirani, moramo uzeti u obzir i činjenicu 

da su iza nas vrlo teške godine, godine koje je obilježila Covid kriza, koji je obilježio rat u Ukrajini, 

potres i čitav niz nedaća koje su poremetile određene planove Vlade Republike Hrvatske. Unatoč 

tome, realizirani su brojni projekti, realizirane su brojne mjere i programi, a rezultat toga su i mnogi 

projekti ovdje koje ste napravili u Mihovljanu – rekao je Tušek. 

 

Dodao je da je Vlada Republike Hrvatske za naredno razdoblje osigurala znatna financijska 

sredstva. 

 

- Iz tih se sredstava danas na području čitave Hrvatske grade osnovne škole, institucije za 

obrazovanje, dječji vrtići, gdje naši poduzetnici ulažu u svoje poduzetničke projekte i tako će biti i 

dalje – zaključio je Tušek. 

 

Željko Čleković, potpredsjednik Skupštine Krapinsko-zagorske županije i izaslanik župana, 

naglasio je kako je Općina Mihovljan prekrasno malo mjesto za ugodan život. 

 

-Vjerujem da će biti pozitivnih demografskih pomaka, obzirom da su načelnik i Općinsko vijeće 

donijeli odluku da će sufinancirati sa 4.000 eura kupnju prve nekretnine za mlade obitelji. Vjerujem 

da će to biti povod našim mladima da ostanu ovdje - poručio je Čleković. 

 

Načelnica sektora za razvoj i unapređenje socijalnih usluga Ministarstva rada, mirovinskog sustava, 

obitelji i socijalne politike Anica Ježić kazala je kako je u odnosu na prošlu, ove godine bilo više 

projekata. 

 

- To je izuzetno pohvalno i mislim da se Općina Mihovljan može pohvalit velikim brojem projekata 

i velikim brojem i obrta i malih proizvođača - rekla je Ježić te dodala kako se ugodno iznenadila 

vidjevši koliko obrtnika i gospodarstvenika ima u općini u kojoj se rodila. 

 

- Mislim da se i mnogi veliki gradovi mogu sakriti i posramiti jer ovoliko projekata se malo gdje 

zapravo provodi - poručila je Ježić 

 

Uime načelnika i gradonačelnika prisutnima se obratio načelnik Općine Jesenje, Dario Cvrtila koji 

je istaknuo kako je vidljivo da se na području općine Mihovljan realizirao velik broj projekata. 

 



- Brojni realizirani projekti, prvenstveno u cestovnoj infrastrukturi. To je stvarno impresivno gdje je 

u godinu dana skoro 10 kilometara nerazvrstanih cesta asfaltirano. To je stvarno za Općinu i za sve 

nas koji taj posao radimo svakodnevno, impresivna brojka- rekao je Cvrtila. 

 

Istaknuo je i kako je vidljivo da je u planu cijeli niz projekata koji su usmjereni ka mladima i 

poboljšanju života u općini. 

 

- Sve to zajedno pokazuje da je Općina Mihovljan na pravom putu, da je načelnik taj koji još uvijek 

ima puno ideja i koji će ih sa svojim timom uspješno riješiti - rekao je Cvrtila te čestitao svima Dan 

općine. 

 

Uz brojne načelnike i gradonačelnike, predstavnike javnih i državnih institucija na svečanoj sjednici 

bile su i saborska zastupnica i načelnica Općine Lobor Ljubica Jembrih, saborska zastupnica i 

gradonačelnica Zlatara Jasenka Auguštan Pentek te saborska zastupnica i načelnica Općine 

Konjščina Anita Curiš Krok. 

 

Uoči svečane sjednice Općinskog vijeća Općine Mihovljan zapaljene su svijeće u Parku hrvatskih 

branitelja, u spomen na branitelje stradale u Domovinskom ratu. 

Također,  Franji Pavleku, predsjedniku Dobrovoljnog vatrogasnog društva Mihovljan predani su 

ključevi novonabavljenog vatrogasnog vozila. 


